
 

 Вітчизняний науковий потенціал потрібно максимально залучати 

до розвитку реального сектору економіки. Таке переконання висловив 

Президент України В. Янукович на засіданні Комітету з економічних 

реформ.  

За словами глави держави, одним із ключових критеріїв ефективності 

роботи науки, як вузівської, так й академічної, має бути кількість наукових 

розробок, упроваджених у виробництво. На ці цілі, переконаний він, має 

бути спрямовано відповідне бюджетне фінансування й державна підтримка 

науки (Президент: Наш науковий потенціал треба максимально 

залучати до розвитку економіки // Офіційне інтернет-представництво 

Президента України (http://www.president.gov.ua/news/25799. html). – 2012. 

– 17.10). 


